

MINUTES

of the Meeting of the Executive Council of the Brotherhood of Blessed Gérard on Saturday, 5th November 2016, at Rome

Present: Father Gérard (President), Dr. Paul Thabethe (Vice-President and Administrator of Goods), Sr. Nokuthula Thabethe (Director of Charity) and Dr. Sikhumbuzo Nzimande (Medical Superintendent)

The meeting was convened in Rome by mutual agreement of all members of the Executive Council of the Brotherhood of Blessed Gérard, since they were all present at that time.

The sole item on the **agenda**, introduced by Father Gérard, was the question how to find an optimal **solution to secure, utilise or invest the financial reserves of the Brotherhood of Blessed Gérard in Germany**, kept by LIGA Bank in Regensburg.

Father Gérard reported about his meeting with Mr. Schröder and Ms. Hartl of LIGA Bank at Regensburg on 25 October 2016.

The possibility to transfer our savings with LIGA Bank into a foundation had been discussed there and various kinds of foundations introduced.

The Councillors of the Brotherhood of Blessed Gérard after discussing the various options **decided** unanimously:

- The Brotherhood of Blessed Gérard wants to transfer its reserves into a Self-consuming Foundation.
- Father Gérard, in his capacity as the legal representative of the Brotherhood of Blessed Gérard, is commissioned to undertake all necessary legal steps – including the creation of a foundation – and to sign any documents by his single signature.

These minutes are a true reflection of the discussions and decisions of the meeting
Signed at Mandeni on 11 April 2017

Pater Gerhard T (Clemens) Lagleder OSB

Dr. Paul Z T Thabethe

PROTOKOLL

der Sitzung des Vorstandes der Brotherhood of Blessed Gérard am Samstag, dem 5. November 2016 in Rom

Anwesend: Pater Gerhard (Präsident), Dr. Paul Thabethe (Vizepräsident und Schatzmeister), Sr. Nokuthula Thabethe (Caritasdirektorin) und Dr. Sikhumbuzo Nzimande (Ärztlicher Leiter)

Die Sitzung wurde im gegenseitigen Einverständnis aller Vorstandsmitglieder der Brotherhood of Blessed Gérard einberufen, zumal sie alle zu diesem Zeitpunkt anwesend waren.

Der einzige **Tagesordnungspunkt**, der durch Pater Gerhard vorgetragen wurde, war die Frage eine optimale **Lösung zu finden, um die finanziellen Rücklagen der Brotherhood of Blessed Gérard in Deutschland**, die bei der LIGA Bank in Regensburg verwahrt sind, **bestmöglich zu sichern, einzusetzen oder zu investieren**.

Pater Gerhard berichtet von seinem Treffen mit Herrn Schröder und Frau Hartl von der LIGA Bank in Regensburg am 25. Oktober 2016.

Dort wurde die Möglichkeit diskutiert unsere Rücklagen bei der LIGA Bank in eine Stiftung zu übertragen und verschiedene Stiftungsarten vorgestellt.

Die Vorstandsmitglieder der Brotherhood of Blessed Gérard **beschlossen**, nachdem sie die verschiedenen Wahlmöglichkeiten diskutiert hatten, einstimmig:

- Die Brotherhood of Blessed Gérard will ihre **Rücklagen in eine Verbrauchs-Stiftung überführen**.
- Pater Gerhard, in seiner Eigenschaft als der gesetzliche Vertreter der Brotherhood of Blessed Gérard, wird beauftragt, alle dazu nötigen juristischen Schritte – einschließlich der Gründung einer Stiftung – zu unternehmen und alle Dokumente als Alleinzeichnungsberechtigter zu unterschreiben.

Dieses Protokoll gibt die Diskussionen und Beschlüsse der Sitzung korrekt wieder
Mandeni, den 11. April 2017

Nokuthula M Thabethe

Dr. Sikhumbuzo K Nzimande